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Verslag van de openbare vergadering van de commissie Samenleving, gehouden opVerslag van de openbare vergadering van de commissie Samenleving, gehouden opVerslag van de openbare vergadering van de commissie Samenleving, gehouden opVerslag van de openbare vergadering van de commissie Samenleving, gehouden op    donderdag donderdag donderdag donderdag 23 23 23 23 

april april april april 2009200920092009 om  om  om  om 19191919....33330 uur, in de raadzaal te Middenbeemster0 uur, in de raadzaal te Middenbeemster0 uur, in de raadzaal te Middenbeemster0 uur, in de raadzaal te Middenbeemster    

    

Aanwezig:Aanwezig:Aanwezig:Aanwezig:    

de heer N.C.M. de Lange (voorzitter) 

de heer C.J. Jonges (griffier) 

mevrouw E.J. Helder-Pauw (VVD) 

mevrouw C. van den Berg (PvdA) 

de heer G.H.L. Heikens (PvdA) 

de heer L.J.M. Schagen (BPP) 

de heer D. Langerijs (BPP) 

de heer A.N. Commandeur (CDA) 

de heer G.H. Hefting (wethouder) 

mevrouw L. van het Kaar (hoofd sector Samenleving) 

de heer R.K. Oosterbaan (voorzitter NUSO) 

de heer G-J. Timmermans (notulist – Notuleerservice Nederland) 

 

1. Opening1. Opening1. Opening1. Opening    

De voorzitter    opent de vergadering om 19.30 uur en heet iedereen van harte welkom. Er zijn berichten 

van verhindering binnengekomen van de wethouders Klaver en Ruijs. 

Afbericht Klaver en Ruijs. 

 

2222. . . . Vaststelling agendaVaststelling agendaVaststelling agendaVaststelling agenda    

 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3.3.3.3. Inventarisatie inspraak bij de verschillende agendapunten Inventarisatie inspraak bij de verschillende agendapunten Inventarisatie inspraak bij de verschillende agendapunten Inventarisatie inspraak bij de verschillende agendapunten    

Aangemeld voor punt 8 hebben zich: de heren P.A. van Huizen, J. de Jong en R.K. Oosterbaan 

(voorzitter Nuso). 

 

4444. . . . Vaststellen verslag van de vergadering van Vaststellen verslag van de vergadering van Vaststellen verslag van de vergadering van Vaststellen verslag van de vergadering van 5 maart 5 maart 5 maart 5 maart 2002002002009999    

Tekstueel: 

De naam van de heer M. Bakker (BPP) ontbreekt bij de lijst van aanwezigen. 

 

Naar aanleiding van: 

Mevrouw Helder informeert naar de wijzigingen die het bestuur van de Spelemei in het plan wil 

aanbrengen. 

Wethouder Hefting zegt dat hij uitgerekend deze ochtend een bespreking heeft gehad met de heer 

Burghoorn. De vereniging wil de speeltuin, het trapveld en het gebouw draaien met het oog op de 

bezonning van het terras. Die oplossing is niet acceptabel omdat de toegang daardoor minder 

verkeersveilig en stedenbouwkundig minder logisch zou worden. Het probleem is begrepen, maar er 

wordt nu gezocht naar andere oplossingen als het aanbrengen van een luifel of het werken met 

parasols op het terras. 

 

Met deze wijziging en opmerkingen wordt het verslag vastgesteld. 

 

5555. Ingekomen stukken. Ingekomen stukken. Ingekomen stukken. Ingekomen stukken    

Er zijn geen ingekomen stukken. 

 

6666. Mededelingen . Mededelingen . Mededelingen . Mededelingen (o.a. terugkoppeling bezoeken commissieleden aan organisaties en bedrijven) 
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Er zijn geen mededelingen. 

 

7.7.7.7.    Jaarverslag UrgentiecommissieJaarverslag UrgentiecommissieJaarverslag UrgentiecommissieJaarverslag Urgentiecommissie    2007 en 20082007 en 20082007 en 20082007 en 2008    

Mevrouw Helder vraagt waarom in 2007 geen jaarverslag is voorgelegd aan de raad. Zij spreekt haar 

verbazing uit over de melding dat in 2007 zeven keer is vergaderd over vijftien aanvragen, waarvan er 

acht niet in behandeling genomen zijn, terwijl er in 2008 drie keer vergaderd is over tien (of elf, dat is 

haar niet helemaal duidelijk) aanvragen. Verder mist zij de lijst van toewijzingen van 

seniorenwoningen door Woonzorg.    

Mevrouw Van den Berg vraagt hoe er wordt omgegaan met echt urgente gevallen. Uit het jaarverslag 

blijkt immers dat mensen eerst een half jaar op eigen gelegenheid moeten zoeken voordat ze op de 

lijst komen te staan. Voorts wil zij weten waar het knelpunt zit in de stroeve samenwerking met 

Woonzorg en waar het misverstand ligt met Wooncompagnie over de 5%-regeling. 

De heer Langerijs is eveneens benieuwd naar de stroeve samenwerking met Woonzorg en het 

achterwege blijven van de lijst. Hij is benieuwd waar het college de verwachtingen op baseert dat het 

voortaan beter zal gaan. 

De heer Commandeur laakt het uitblijven van de lijst van door Woonzorg toegewezen woningen. Hij 

informeert naar de samenstelling van de Urgentiecommissie. De stroeve samenwerking met Woonzorg 

vergt volgens hem een stevige aanpak. 

 

Wethouder Hefting zegt dat de samenwerking met Woonzorg met ingang van 2008 is ingegaan. De 

gegevens zijn niet ontvangen, dat is het geconstateerde feit. Woonzorg heeft geen vertegenwoordiger 

afgevaardigd in de Urgentiecommissie. De samenstelling staat overigens in de derde alinea van het 

jaarverslag beschreven. Het verschil in vergaderfrequentie is volgens hem toe te schrijven aan het 

gegeven dat er niet elke periode van zes weken aanvragen zijn binnengekomen. Het misverstand 

tussen de gemeente en de Wooncompagnie betrof de vraag wie woningen aan statushouders toewijst. 

Het misverstand is opgelost: de gemeente is de aangewezen instantie. 

Mevrouw Van der Kaar zegt dat de verordening, conform de regionale huisvestingsverordening, 

voorschrijft dat iemand een half jaar ingeschreven moet staan en aantoonbaar actief zelf op zoek 

moet zijn geweest alvorens men urgent wordt. Over het algemeen ziet men ruim van tevoren 

aankomen dat een verhuizing noodzakelijk zal worden, zodat die wachttijd geen probleem is. Voor de 

echt acuut urgenten zijn er in het uiterste geval wel noodoplossingen, bijvoorbeeld de algemene 

opvang in Purmerend. De Urgentiecommissie heeft in de drukte verzuimd een verslag over 2007 in te 

dienen. De vraag of er in 2008 nu tien of elf aanvragen zijn ingediend zal schriftelijk worden 

beantwoord. 

 

Het voorstel gaat als A-stuk naar de raad. 

 

8. Herinrichting IJsbaanterrein8. Herinrichting IJsbaanterrein8. Herinrichting IJsbaanterrein8. Herinrichting IJsbaanterrein    

Insprekers 

De heer Van Huizen zegt dat het IJsbaanterrein de enige plek in het dorp is waar hij zijn geleidehond 

vrij kan laten lopen. Hij heeft daarvoor dispensatie van de gemeente, op voorwaarde dat zijn hond het 

terrein niet als toilet gebruikt. Hij maakt zich zorgen over de herinrichting. Hij voorziet meer zwerfvuil 

bij intensiever gebruik en vraagt om meer afsluitbare prullenbakken. Verder heeft hij begrepen dat 

men fitnesstoestellen wil gaan plaatsen. Hij vraagt daarbij zo weinig mogelijk bewegende delen aan te 

brengen met het oog op de veiligheid van zijn hond. De speeltoestellen plaatsen aan de andere kant 

van het terrein zou zijn voorkeur hebben. Ook vraagt hij te overwegen een zelfsluitende deur aan te 

brengen. 

Vragen aan de eerste inspreker 

De heer Commandeur vraagt of hij geen last heeft van de sluisdeur. 
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Wethouder Hefting zegt dat de gemeente haar uiterste best zal doen om het vrijlopen van de hond van 

de heer Van Huizen mogelijk te blijven houden. Hij vraagt of andere nog aan te leggen losloopplekken 

in het dorp een alternatief kunnen zijn. 

De heer Oosterbaan zegt dat de toestellen geschikt moeten zijn voor gebruik in de openbare ruimte en 

bijgevolg amper draaiende delen zullen hebben. De prullenbakken komen er. 

 

De heer Van Huizen zegt dat de sluisdeur weliswaar blinden- en hondonvriendelijk is, maar dat hij 

geleerd heeft zich daardoor te werken. Andere plekken kunnen een alternatief zijn als ze goed en 

veilig met hek en deur afgescheiden zijn van de openbare weg, zodat hij in goed vertrouwen zijn hond 

kan loslaten. 

 

De heer De Jong, secretaris van de ijsclub Bamestra, spreekt zijn op schrift gestelde bijdrage uit:  

“Geachte voorzitter, geachte commissieleden,  

Er heeft de afgelopen maanden een aantal malen onderhoud plaats gevonden tussen de wethouder 

van Jeugd en Jongeren zaken, enkele ambtenaren, landschapsarchitect de heer Krant en van het 

NUSO de heer Oosterbaan, daarbij waren ook uitgenodigd: de BG en de ijsclub. 

Er is vervolgens nader overleg geweest tussen de heer Oosterbaan en het bestuur van de ijsclub. 

De voorstellen van de gemeente zijn: 

1. Aanbrengen van nieuwe drainage op het ijsbaan terrein in augustus (na de feestweek). 

2. Verharding voor het zware verkeer wat materiaal op het ijsbaanterrein brengt ten behoeve van de 

feestweek (BG). 

3. Speeltoestellen op het terrein plaatsen, echter wel onder voorwaarde dat deze per 1 november 

verwijderd dienen te zijn zodat het terrein winterklaar gemaakt kan worden door de ijsclub. 

4. Een deel van het terrein asfalteren ter grote van minimaal een handbalveld, voorzien van doelen 

en basketbal staanders. Asfalt is gekozen opdat er dan te allen tijde een droge pek is waar de 

jeugd balspelen kan doen. 

5. Het hek met poort bij de ingang ter hoogte van het kinderdagverblijf verlagen van ruim 2 meter 

naar ca 1.50m. 

 

Het bestuur van de ijsclub is bereid aan de punten 1, 2 en 3 haar volledige medewerking te verlenen, 

alleen kan zich in de punten 4 en 5 niet vinden.. 

 

Verharding. 

De BG heeft meerdere malen betoogd, dat voor hun een rijpad langs de rand bestaande uit 

zogenaamde grastegels ruim voldoende is. Ze hoeven dan geen gebruik te maken van rijplaten en de 

nieuw aan te brengen drainage is op deze manier gewaarborgd voor schade door zwaar verkeer. 

Verder is de BG van mening dat de huidige doelpalen niet verplaatst kunnen worden omdat dan de 

plaats van de tribunes en het afgezette deel voor vuurwerk in de feestweek in gedrang komen.  

Zwart asfalt heeft als onoverkomelijk nadeel dat het warmte straling absorbeert. De zonnestraling is 

in januari nog niet zo sterk,maar eind januari en in februari is de warmte instraling overdag zo sterk 

dat het ’s nachts niet meer kan worden gecompenseerd door de vorst. Door warmte van onder af 

verandert de ijsstructuur, kortom, het ijs wordt in die periode onbetrouwbaar! 

De effecten van warmte straling zijn bij de KNSB alleen bekend voor ondiepe geasfalteerde banen 

waar slechts tot 10cm water op staat. Wat het gevolg zal zijn voor de ijsbaan te Middenbeemster met 

minimaal 20cm water is niet duidelijk en niemand kan/durft een echte voorspelling te doen. Overleg 

met KNSB verenigingondersteuning en KNSB rapport:Richtlijnen voor de aanleg van een 

combinatiebaan bieden geen zekerheid. 

Overleg met de voorzitter, ir. H. Brandt, van de KNSB - gewest Noord-Holland/Utrecht heeft geleid tot 

de volgende conclusies: 
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Iedere vorm van verharding dient zeer licht van kleur te zijn. Dit is voor asfalt of een andere kunststof 

een zeer dure oplossing. Het aanbrengen van een warmte reflecterende laag is duur, maakt een 

speelveld glad en dient regelmatig te worden vernieuwd, dan wel te worden onderhouden en 

schoongemaakt. Dit is gebleken op de Jaap Eden baan. Door op het asfalt van de skeelerbaan een 

dergelijke laag aan te brengen werd het energieverbruik voor de koeling met 280.000 kW/jaar 

gereduceerd. Echter de baan was te glad geworden voor skeeleren. 

 

Hekwerk. 

Het huidige toegangshek is ruim 2m hoog en voorzien van scherpe punten. Dit blijkt een afdoende 

barrière om de jeugd te weerhouden de baan op te komen in een beginnende vorstperiode. Het is 

cruciaal voor de baan dat ijs met rust wordt gelaten omdat schade aan natuurijs door het bestuur 

bijna niet is te herstellen. Bovendien is tijdens openstelling van de baan een afdoend hekwerk 

noodzakelijk om ‘zwartrijden’ te voorkomen. 

De wethouder is van mening dat een lager hekwerk vriendelijker staat, en uitnodigend werkt.  

De ijsclub kan zich dat voorstellen, maar clubbelang is er niet mee gediend. 

Bovendien, het huidige hek staat er pas 3 jaar en is absoluut niet aan vervanging toe. 

Het bestuur van de IJsclub ‘Bamestra’ vertegenwoordigt bijna 1000 leden en voorziet grote 

problemen, wanneer dit onomkeerbaar besluit wordt genomen (asfalt ligt er voor 50 jaar) en wij niet 

meer aan onze verplichtingen kunnen voldoen, zoals gesteld in de statuten van de vereniging: nl. het 

creëren van een veilige schaatsplek voor jong en oud op natuurijs. Hoe dat werd gewaardeerd bleek 

de afgelopen winter met vele honderden bezoekers per dag. 

Het ijsclubgebouw wordt meerdere keren per week gebruikt  door diverse verenigingen.  

Reeds 25 jaar maakt de Schaats Training Groep Purmerend e.o. met ca 120 personen elke week 

gebruik van het gebouw en het terrein, dit vanaf midden mei tot medio oktober. Asfalt betekent een 

belemmering dan wel een aanzienlijke beperking in de trainingsfaciliteit. 

Het huidige terrein en gebouw voldoen aan vele doeleinden: gymlessen van de basisscholen, 

sportdagen, stratenvolleybal, feestweek, Herculesloop, enz. De commissieleden krijgen een bijlage 

waarin de activiteiten van de club en een overzicht van de huurders zijn weergegeven.  

Tevens zijn we momenteel in onderhandeling met de BSO om het clubgebouw (met gebruik van het 

grasveld) te verhuren voor minimaal 3 dagen per week. De BSO wil graag dat de meer actieve jeugd 

na schooltijd de gelegenheid krijgt buiten iets te doen en vindt de combinatie clubgebouw en grasveld 

de meest geschikte locatie. Bij slecht weer is voldoende ruimte en meubilair aanwezig voor een 

binnenactiviteit. 

Kortom, het bestuur staat open voor herinrichting van het ijsclubterrein, maar heeft grote bezwaren 

tegen het aanbrengen van de asfaltverharding en de verlaging van het hekwerk. Niet alleen verdwijnt 

hiermee de huidige prachtige aanblik van een aaneengesloten groene strook, maar wij verwachten 

vooral problemen bij het berijdbaar houden van de ijsbaan, met name in de korte wintertjes, die ons 

klimaat de laatste jaren zo kenmerken. Wij adviseren u derhalve om het verharde speelterrein elders 

aan te leggen en alleen over te gaan tot de overige werkzaamheden waar wij onder genoemde 

voorwaarden volledig mee in kunnen stemmen”. 

 

Vragen aan de tweede inspreker 

De heer Schagen vraagt of een oplossing gevonden kan worden in de aanleg van een kleiner 

asfaltveld dat dan kan worden afgedekt met een reflecterende folie. 

De heer Commandeur vraagt nadere uitleg over de belemmering van asfalt voor het trainen. 

De heer De Jong stelt dat folie erg zwaar zou zijn. Het opbergen, aanbrengen en weer verwijderen zou 

een taak van de TD moeten zijn, Bamestra heeft daarvoor geen capaciteit. De groepen uit Purmerend 

trainen op gras omdat dat volgens sportartsen beter is voor de enkels dan trainen op verharde 

ondergrond. 
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Bespreking 

De heer Schagen spreekt zijn waardering uit voor de honderdjarige ijsclub. Het voorstel past bij het 

door de raad vastgestelde kader om optimaal ijsplezier en trainingscapaciteit op dit terrein te 

combineren met een openbare voorziening voor ongeorganiseerde sportbeoefening. Hij denkt dat de 

grootte van een handbalveld het doel voorbijschiet van een trapveld van beperkte omvang. In die 

richting kan volgens hem een oplossing worden gevonden. Hij is er voor om het bestaande hek te 

handhaven om vandalisme tegen te gaan. 

De heer Commandeur stelt dat de politiek zelf om deze versnelde herinrichting heeft gevraagd en 

complimenteert het college met de snelheid van dit voorstel. Hij denkt dat het mogelijk moet zijn om 

in korte tijd goed onderzoek naar de invloed van asfalt op ijsvorming uit te voeren en met een 

oplossing te komen. Hij is er niet over te spreken dat de omwonenden nog geïnformeerd moeten 

worden over de definitieve invulling. Dat kan weer tegenstand opleveren. Hij is tegen de verlaging van 

het hek. Hij vraagt naar de oorzaak van het grote verschil tussen de eerder begrote 209.000 euro en 

het huidige bedrag van 332.500 euro. In de politieke afweging kiest het CDA voor het algemeen 

belang van een goede nieuwe voorziening voor het hele polderdorp. 

Mevrouw Helder stelt dat er al drie jaar gesproken wordt over de herinrichting. Dit voorstel verdient in 

haar ogen geen schoonheidsprijs. Zij vraagt naar de oorzaak van het verschil van 97.000 euro met de 

oorspronkelijke begroting. Via de griffier heeft zij enige toelichting gekregen, maar het is haar nog niet 

duidelijk. Eerst een besluit nemen in de raad en dan de bewoners informeren lijkt haar de verkeerde 

volgorde. Zij vraagt of een verharding wel nodig is als het grasveld na een goede drainage beter 

bruikbaar wordt. Zij vraagt wie de speeltoestellen gaat onderhouden. De huidige toegang acht zij 

prima te handhaven. Zij kan de zorgen van het ijsclubbestuur goed begrijpen. Zij stelt voor dit voorstel 

in te trekken en in tweeën te hakken. Dan zou nu een besluit genomen kunnen worden over de 

drainage en later, na overleg met het ijsclubbestuur en de bewoners, een tweede besluit over de rest 

van het plan. 

Mevrouw Van den Berg zegt zich aan te sluiten bij de vorige sprekers en eerst de antwoorden op de 

gestelde vragen af te wachten. 

 

Wethouder Hefting zegt dat het college dit voorstel conform het door de raad gestelde kader heeft 

uitgewerkt in goed en langdurig overleg met gebruikers en bewoners. Aankomende maandag is er een 

bijeenkomst met bewoners, die bijeenkomst is aangekondigd in Binnendijks. De raad neemt pas 

daarna een besluit, op 7 mei. Hij memoreert dat de raad zich bij andere gelegenheden juist 

gepasseerd voelde omdat bewoners eerder geïnformeerd waren dan de raad. Nu is gekozen voor de 

volgorde: behandeling in commissie, informeren van bewoners en dan besluitvorming in de raad. 

Hij begrijpt dat de heer Schagen voorstelt het verharde speelveld te verkleinen van 30 bij 50 m naar 

20 bij 40 m en dan een verwijderbare afdekfolie te gebruiken als het gaat vriezen. Hij weet niet of dit 

technisch wel haalbaar is. Bij het vaststellen van de begroting waren de plannen nog niet bekend. Het 

verschil van 97.000 euro (plus de bijdrage van de Wooncompagnie van 26.500 uit haar budget voor 

algemene maatschappelijke doelen) is daaruit te verklaren. Het gaat inderdaad om de afweging van 

drie maanden gebruik door de ijsclub versus een heel jaar voor de hele gemeenschap. De behoefte 

aan verharde speelvelden doet zich vooral voor bij de oudere jeugd, dat is gebleken uit gesprekken 

van wethouder Ruijs met jongeren en wordt bevestigd door ervaringen van elders in het land. Het is de 

bedoeling de toegang te verplaatsen en de hekken te verlagen om de toegankelijkheid te vergroten. 

Het onderhoud van de speeltoestellen is net als alle onderhoud in de openbare ruimte voor rekening 

van de gemeente. Hij acht het uitgesloten om het plan in twee delen te hakken omdat de onderdelen 

ook in de uitvoering een grote samenhang hebben. De uitgegraven grond wordt benut om elders het 

terrein te verhogen en de drainage goed te kunnen aanleggen. Als je werkzaamheden uitvoert na de 

aanleg van de drainage, loop je het risico die drainage weer in het ongerede te brengen. Het splitsen 

levert volgens hem geen enkele winst op. 
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De heer Oosterbaan zegt dat al veel onderzoek is uitgevoerd door organisaties in het land te 

raadplegen die ervaring hebben met dit soort multifunctionele ijsbaanterreinen. Volgens deskundigen 

speelt het probleem van de zoninstraling op asfalt in januari alleen een rol als er in februari een 

nieuwe vorstperiode optreedt. Bij aanhoudende vorst is het probleem aanmerkelijk minder. In het 

belang van de ijsclub is ook gekeken naar andere oplossingen. Het aanbrengen van een kleurlaag 

kost ongeveer 20% meer, dus rond de 30.000 euro. Dat is dus een mogelijkheid, maar een dure. Een 

kunstveld is nog duurder. Een kunstgrasveld zou misschien binnen de begroting gerealiseerd kunnen 

worden, maar dat moet nog goed bekeken worden met de TD. In dit geval zou het kunstgras verlijmd 

worden en een vaste verbinding met de ondergrond vormen. Daarmee zou je het belang van de ijsclub 

wellicht beter kunnen dienen. Deze optie is pas enkele dagen geleden bekend geworden. Naar 

verluidt zou ook het zware materiaal van BG over een dergelijk veld kunnen rijden, maar ook dat moet 

nog nader uitgezocht worden. 

 

De heer De Jong verklaart met deze oplossing waarschijnlijk te kunnen leven als hij de garantie krijgt 

dat het kunstveld niet kan gaan drijven. 

 

De heer Schagen vraagt of de BG geen bezwaren heeft tegen dit voorstel. Het openbare karakter van 

deze voorziening kan ook leiden tot overlast. Hij vraagt of er gedacht is aan openingstijden, 

bijvoorbeeld tot een uur na zonsondergang. BPP wil tot zaken komen en stelt voor de periode tot 7 

mei optimaal te benutten voor overleg om te komen tot een goed voorstel aan de raad. Daarom neemt 

hij nu nog geen definitieve positie in. Hij ziet elke oplossing met open vizier tegemoet. 

De heer Commandeur denkt dat groen kunstgras een goede oplossing kan vormen. De aanleg van een 

kleiner speelveld lijkt hem geen oplossing. Hij stelt dat hij geen nieuwe overschrijdingen van de 

begroting zal goedkeuren. Hij stelt voor nu wel te draineren, de rijstroken te verharden en de 

speeltoestellen te plaatsen, vervolgens eerst een jaar te bekijken hoe het gebruik is en dan pas te 

besluiten over de andere onderdelen. 

De heer Schagen brengt in het geweer dat in dit kader juist vastgesteld is dat er voorzieningen moeten 

komen voor de jeugd. Hij pleit voor één ongedeeld besluit. 

Mevrouw Helder vindt het opdelen van het besluit een goed idee. Voorts zegt zij eerst een goede 

specificatie van de kosten te willen zien. Zij verwacht hoe dan ook een nieuw voorstel in de raad van 7 

mei. 

Mevrouw Van den Berg zegt geen voorstander te zijn van uitstel van de verharding, omdat de raad 

heeft toegezegd iets voor de oudere jeugd te willen realiseren. De informatie over het kunstgras is 

nieuw, daar wil zij nog even over nadenken. Het grootste pijnpunt van de ijsclub lijkt daarmee te 

kunnen worden weggenomen. Zij pleit daarom voor een groot multifunctioneel speelveld. Zij ziet graag 

een voorstel voor de raad van 7 mei. Het fonds Dorpsuitleg, dat gevoed wordt uit nieuwbouw, wordt 

aangesproken voor dit voorstel. Zij wil weten of er ook al andere bestemmingen zijn voor dit fonds en 

of dat fonds alleen bestemd is voor doelen in Middenbeemster of in de hele polder. 

 

Wethouder Hefting zegt dat BG steeds in het overleg betrokken is en volledig instemt met het voorstel. 

Er komt geen verlichting op het terrein zodat het na zonsondergang in feite niet bruikbaar is. Er is 

geen geld gereserveerd voor een conciërge. De omvang van het veld luistert nauw om te leiden tot een 

goed gebruik. 20 bij 40 m is volgens hem het absolute minimum. De inrichting nu maar voor de helft 

realiseren lijkt hem geen goed idee, omdat je dan ook minder gebruik stimuleert. Hij wijst er op dat in 

andere gemeenten goede ervaringen zijn opgedaan met verharde speelvelden. Er is overleg met de 

buitenschoolse opvang voor gebruik van het terrein. Hij zegt een volledige specificatie van de kosten 

toe voor 7 mei. Er zijn nog geen andere bestemmingen voor toekomstige bijdragen uit het fonds 

Dorpsuitleg. Dit fonds is bestemd voor projecten in gehele gemeente Beemster. 

Hij zegt dat het college niet zal komen met een ander basisvoorstel. Er is nog technisch onderzoek 

nodig. Het mag niet duurder worden dan het nu gestelde bedrag, dat is het kader. Kunstgras is zelfs 
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mogelijk goedkoper, maar daar moet nog extra informatie over worden ingewonnen. Als de ijsclub 

ermee kan leven, zou dat een goed voorstel kunnen opleveren. De komende dagen tot 7 mei zal het 

college benutten voor het inwinnen van informatie en overleg met gebruikers, bewoners en 

deskundigen. De raad zal zo spoedig mogelijk schriftelijk ingelicht worden over de opstelling van het 

college en mogelijke aanpassingen die het college zou kunnen voorstellen. 

 

De heer De Jong zegt desgevraagd dat de trainingsgroepen met het kunstgras uit de voeten kunnen. 

De heer Van Huizen vestigt nogmaals de aandacht op het hek en bepleit verplaatsing van de speeltuin 

naar de kant van het clubgebouw. 

 

De voorzitter zegt dat beide punten zullen worden meegenomen en sluit het agendapunt af. 

 

9999. . . . Startnotitie voor realisatie van een gemeentelijk Centrum voor Jeugd en Gezin (CJG)Startnotitie voor realisatie van een gemeentelijk Centrum voor Jeugd en Gezin (CJG)Startnotitie voor realisatie van een gemeentelijk Centrum voor Jeugd en Gezin (CJG)Startnotitie voor realisatie van een gemeentelijk Centrum voor Jeugd en Gezin (CJG)    

De heer Commandeur constateert dat deze startnotitie met zijn voorlopige karakter voortkomt uit een 

wettelijke verplichting en oprechte zorg van de minister. Het inrichten als coördinatiepunt met acht uur 

bezetting per week lijkt hem een verstandige zet om te waken voor nog meer bureaucratie en dubbel 

werk. Hij vraagt wel of er voldoende deskundigheid is tegenover zware gesloten bolwerken in de jeugd- 

en gezondheidszorg. De kosten mogen van hem niet hoger worden dan de vergoeding van het rijk. 

 

Mevrouw Helder vindt de uitgangspunten duidelijk en compleet. Beemster is ruim op tijd met zijn 

planning van het centrum in 2010, waar het rijk uitgaat van 2011. Zij vraagt of dit plan geen 

onderdeel had moeten uitmaken van de Jeugdnota. 

 

Mevrouw Van den Berg vraagt waarom deze notitie nu komt en niet bij de Jeugdnota. Bij de actieve 

toeleiding naar hulp mist zij het helpen bij het formuleren van de hulpvraag, iets waar zij dagelijks mee 

te maken zegt te hebben. Zij vraagt waarom gekozen is voor deze projectleidster uit het team Zorg en 

Inkomen. Het elektronisch kinddossier laat volgens haar langer op zich wachten dan in de notitie 

wordt voorgesteld. Zij vraagt hoe de uitstraling naar de kernen voorzien wordt vanuit de vestiging van 

het centrum in Middenbeemster. Zij wil weten wie het niveau controleert van alle hulpinstanties die 

zich op de markt aanbieden. 

 

De heer Langerijs noemt het een goede startnotitie. Hij vraagt naar de doorzettingsmacht van het 

centrum in contacten met gevestigde instellingen voor jeugdzorg. Daar zal denkt hij nog veel overleg 

over gevoerd moeten worden. Hij vraagt of het de bedoeling is dat dit centrum de coördinatie heeft per 

geval. Hij vraagt of vier uur per week voor acute vragen voldoende is. Verder is hij verbaasd dat in de 

begroting al huur opgevoerd wordt voor 2009 terwijl het centrum pas in 2010 van start gaat. 

 

Wethouder Hefting zegt dat deze notitie juist orde wil scheppen om bureaucratie te vermijden. De 

notitie geeft een richting aan, nog niet de uitvoering. Riagg is al in het Hometeam opgenomen. 

De nota Jeugd ging over algemeen beleid, dit beleid gaat om probleemjeugd. Het centrum stond wel in 

de nota genoemd. De opmerking over de toeleiding naar hulp staat als wijs advies genoteerd. Hij acht 

het hier niet de plaats over aanstellingen te discussiëren. Er komt een communicatieplan voor onder 

meer het bereik in de kernen. Voor de controle van zorg- en hulpverleners zijn andere instanties 

aangewezen, dat is geen taak van de gemeente. Wie dat wel doet zal verder uitgezocht worden. De 

coördinator heeft inderdaad geen afdwingende rol en wat er uiteindelijk uit zal komen is nog onzeker. 

Er is geen garantie dat zaken als het meisje van Nulde voorkomen kunnen worden, maar het centrum 

beoogt wel meer actieve regie te geven in het veld. Het is geen EHBO-post, met acuut wordt hier iets 

anders bedoeld. Voor echt acute gevallen blijven de gebruikelijke regionale meldpunten bestaan. Er is 

al huur in 2009 begroot omdat de ruimte voor het centrum al is gereserveerd. 
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Mevrouw Van der Kaar geeft aan dat men nu pragmatisch werkt met de beschikbare dossiers, maar 

wel is voorbereid op de komst van het elektronisch kinddossier als hulpmiddel. 

 

De voorzitter concludeert dat de notitie als A-stuk naar de agenda gaat van de raad. 

    

10. Regionale huisvestingsverordening Stadsregio Amsterdam10. Regionale huisvestingsverordening Stadsregio Amsterdam10. Regionale huisvestingsverordening Stadsregio Amsterdam10. Regionale huisvestingsverordening Stadsregio Amsterdam    

Mevrouw Helder heeft geen vragen of opmerkingen en verklaart zich akkoord met de voorstellen van 

het college. 

Mevrouw Van den Berg noemt het een typisch voorbeeld van beleid in ontwikkeling. De toevoeging 

met beslispunten maakte het er voor haar niet helderder op. Zij vraagt wat het effect is van de 

overgang van een prijs per vierkante meter naar een percentage van de WOZ-waarde als het gaat om 

onttrekkingen. Verder vraagt zij waarom geen gebruik gemaakt wordt van de regels voor leegmelding 

en voordracht. 

De heer Schagen vraagt het college helder aan te geven wat het denkt dat Beemster moet doen met 

de beslispunten. Dan wordt het voor de raad ook duidelijk waar instemming of afwijzing voor gevraagd 

wordt. 

De heer Commandeur vindt eveneens dat de toevoeging de zaak niet duidelijker maakte. Hij wil het 

graag in alle vertrouwen aan het college overlaten. Hij vraagt naar de relatie met het convenant 

woonruimteverdeling. 

 

Wethouder Hefting zegt dat het convenant tussen de zestien gemeenten geen wettelijk document is. 

Een aantal zaken moet volgens de wet in een verordening geregeld worden. De twee documenten 

blijven naast elkaar bestaan. Het ene gaat alleen over huurwoningen, het ander over huisvesting in 

algemene zin. Een verordening is bovendien moeilijker te wijzigen. Hij erkent dat zaken er niet 

helderder op worden. 

De vraag over de effecten van de veranderde grondslag bij onttrekkingen zal schriftelijk beantwoord 

worden. De regels voor leegmeldingen en voordracht zijn eigenlijk alleen van toepassing op 

grootstedelijke gebieden en dus niet relevant voor Beemster. 

Het college heeft de raad willen informeren over de ontwikkelingen en beslispunten in een 

verordening die door de regioraad wordt vastgesteld. Om invloed uit te oefenen op de besluitvorming 

in de regioraad staan twee wegen open: via de portefeuillehouder die deelneemt aan het regionaal 

portefeuillehouderoverleg, mevrouw Ruijs, of via de vertegenwoordiger van de raad in de regioraad, de 

heer Dings. Het lijkt hem een goed idee het onderwerp Stadsregio eens apart te agenderen aan de 

hand van een concreet voorbeeld, bijvoorbeeld deze verordening. Nu blijven teveel vragen in de lucht 

hangen. 

De griffier stelt voor de verordening te agenderen als hij is vastgesteld door de regioraad en daarbij 

duidelijk aan te geven wat van belang is voor de gemeente Beemster. 

De voorzitter sluit het agendapunt af. 

 

11111111. . . . Bepalen welke agendapunten tevens voor de komende raadsvergadering geagendeerd moeten Bepalen welke agendapunten tevens voor de komende raadsvergadering geagendeerd moeten Bepalen welke agendapunten tevens voor de komende raadsvergadering geagendeerd moeten Bepalen welke agendapunten tevens voor de komende raadsvergadering geagendeerd moeten 

worden en aangeven onder welke categorie (A, B of C) de punten opgenomen kunnen wordenworden en aangeven onder welke categorie (A, B of C) de punten opgenomen kunnen wordenworden en aangeven onder welke categorie (A, B of C) de punten opgenomen kunnen wordenworden en aangeven onder welke categorie (A, B of C) de punten opgenomen kunnen worden    

Agendapunt 8 gaat als B-stuk naar de raad. Agendapunt 7 en 9 gaan als A-punt naar de raad van 7 

mei. 

    

12121212. Actielijst commissie Samenleving. Actielijst commissie Samenleving. Actielijst commissie Samenleving. Actielijst commissie Samenleving    

De actiepunten blijven staan. 

    

11113333. Rondvraag. Rondvraag. Rondvraag. Rondvraag    

Er zijn geen vragen. 
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11114444. Sluiting. Sluiting. Sluiting. Sluiting    

De voorzitter sluit de vergadering om 21.40 uur, met dankzegging voor ieders inbreng. 

 

 

Aldus vastgesteld in de openbare  

vergadering van de commissie d.d. 

18 juni 2009 

de voorzitter,  de plv. griffier, 

 

 

 

N.C.M. de Lange M. Timmerman. 

    

 


